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Protokół nr 27/21 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 25 stycznia 2021 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Komisji Zofia 

Krzemińska dokonała sprawdzenia obecności poprzez łączenie się z każdym 

członkiem Komisji. Wszyscy obecni. 

Zofia Krzemińska otworzyła posiedzenie o godz. 10.00. Następnie zaprezentowała 

porządek obrad Komisji: 

1. Sprawozdanie z prac Komisji w 2020 roku. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji. 

3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

5. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności PPP. 

Ad.l. 

Przewodnicząca Komisji, przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji w roku 2020. 

(załącznik nr 1). 
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Ad.2. 

Plan pracy Komisji na rok 2021 został wcześniej przygotowany przez Przewodniczącą 

Komisji. Radni nie wnieśli do niego dodatkowych propozycji ani uwag. 

Plan pracy Komisji na rok 2021 stanowi załącznik nr 2 . 

Ad.3. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) Lidia Sokulska-Tłok zaprezentowała projekt 

uchwały w sprawie wyodrębnienia z budżetu Powiatu środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Przewodnicząca Komisji poddała projekt pod głosowanie. 

Wszyscy członkowie zaopiniowali go jednogłośnie pozytywnie. 

Ad.4. 

Punktu nie zrealizowano ze względu na brak spraw wniesionych. 

Ad.5. 

W tym punkcie o głos poproszona została p.o. Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Sępólnie Krajeńskim Małgorzata Ormińska. 

W związku z rezygnacją Katarzyny Kowalczyk z funkcji Dyrektora PPP radnych 

interesowały najbardziej problemy z jakimi aktualnie boryka się p.o. Dyrektor. 

Jak stwierdziła Małgorzata Ormińska najważniejszy problem to braki kadrowe, czyli 

to, na co zawsze zwracała uwagę Dyrektor Kowalczyk. W tej chwili oprócz M. 

Ormińskiej pracę pedagoga wykonuje jeszcze tylko jedna osoba. Jednakże obecna 

Dyrektor swoją funkcję pełni tylko do sierpnia i nie chciałaby podejmować w tym 

czasie decyzji kadrowych. 

Przewodnicząca Komisji zapytała dlaczego w Poradni sekretariat został połączony z 

działem kadr. Zofia Krzemińska stwierdziła, że według niej jest to działanie 

nieodpowiednie. Praca sekretariatu w Poradni jest specyficzna i nie powinno się jej 

łączyć z innymi obowiązkami. Małgorzata Ormińska stwierdziła, że takie 

rozwiązanie zostało jej narzucone. Przyznała, że takie rozwiązanie utrudnia pracę i 

często zdarza się, że sekretariat pozostaje pusty. 
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Katarzyna Kolasa zapytała czy epidemia koronawirusa wpłynęła na ilość porad 

udzielanych przez Poradnię. 

Jak wyjaśniła Dyrektor, obecnie badania prowadzone są tylko w czterech 

największych salach, żeby móc zachować odpowiedni dystans między osobami. Na 

pewno ilość porad się zmniejszyła, choćby z tego względu, że nauka jest zdalna i 

szkoły dużo rzadziej kierują uczniów do Poradni. 

Ogólnie w roku 2020 w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sępólnie Kraj. 

udzielono pomocy diagnostyczno-doradczej 601 dzieciom i młodzieży z terenu 

powiatu sępoleńskiego. Z uwagi na zaburzenia rozwojowe, w tym zaburzenia 

psychiczne wydano łącznie 124 orzeczenia oraz 13 opinii o wczesnym wspomaganiu 

rozwoju dziecka zawierających dalsze zalecenia do udzielania pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej. Ponadto w ewidencji placówki występuje: 

- 11 uczniów z autyzmem, w tym z chorobą Aspergera; 

- 22 uczniów objętych nauczaniem indywidualnym (w tym ze względu na 

zaburzenia lękowe, emocji i zachowania); 

- 28 uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi; 

- 11 uczniów zagrożonych niedostosowaniem społecznym (głównie ze względu na 

zaburzenia zachowania i emocji, zaburzenia opozycyjno-buntownicze, 

zaburzenia osobowości); 

Ponadto realizowane są jednorazowe konsultacje dot. problemów dzieci i młodzieży. 

W ubiegłym roku takich konsultacji było 82. 

Katarzyna Kolasa poinformowała członków Komisji, że na adres SP nr 1 w Sępólnie 

Kraj., wpłynęła oferta od Ośrodka Środowiskowej Opieki Psychologicznej i 

Psychoterapeutycznej dla Dzieci i Młodzieży POMOC, który planuje otworzyć swoją 

filię w Sępólnie Kraj., na ulicy Kościuszki. Jak tłumaczyła Radna z tego, co wie 

Ośrodek ma działać ramach NFZ. W związku z powyższym Katarzyna Kolasa 

zapytała Dyrektor, czy wie coś na temat tej instytucji i czy nie nastąpią przez to 

problemy z samofinansowaniem się PPP w Sępólnie. 

Małgorzata Ormińska odpowiedziała, że nie posiada jakichś konkretnych informacji 

ma ten temat, które mogłaby przekazać. Wiadomo jednak, że Ośrodek nie będzie 

świadczył usług w postaci diagnozy. 
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Na koniec Zofia Krzemińska stwierdziła, że będzie miała na uwadze problem 

połączenia sekretariatu z kadrami. Zachęciła Małgorzatę Ormińską do zgłaszania 

ewentualnych problemów w związku z wprowadzeniem tego rozwiązania. 

Ad.5. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Komisja zakończyła swoje 

posiedzenie o godzinie 11.20. 

Protokołowała: Przewodnicząca Komisj i 

Anna Kucljina 

Biuro JfiidV Powiatu 

Zofia Krzemińska 
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